
 

 

Treść interpelacji radnego Andrzeja Bittla w  sprawie krajowych pasażerskich 

przewozów autobusowych na terenie województwa mazowieckiego. 

 W związku z uchwaleniem na sesji budżetowej Sejmiku Województwa Mazowieckiego w dniu 20 listopada 

2020 r. poprawki przyznającej 5 mln zł na cel związany (cyt.) z "podniesieniem kapitału dla podmiotu (w 

formie spółki) świadczącego usługi krajowych pasażerskich przewozów autobusowych na terenie 

województwa mazowieckiego" zwracam się z prośbą o informację na temat podjętych działań, ustalonego 

harmonogramu i modelu biznesowego przedsięwzięcia oraz planowanego czasu realizacji założonego celu. 

Jednocześnie bardzo proszę o przedstawienie informacji na temat zaangażowania Samorządu 

Województwa Mazowieckiego  w ramach możliwości wynikających z rządowego Funduszu Rozwoju 

Przewozów Autobusowych oraz wskazanie ile linii autobusowych odtworzył samorząd województwa w 

ramach tego programu. 

 


